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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας  
                                    
Προς: Την κα Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

Θέμα: «Αναστηλωτικά έργα Ακρόπολης και κόστη αυτών από το 1975»

                                                 
Κυρία Υπουργέ,

όπως όλοι γνωρίζουμε, στην Ακρόπολη εξελίσσεται ένα μεγάλο τεχνικό έργο
αναστηλωτικών  εργασιών,  από  το  1975,  αλλά  και  μια  εκτεταμένη
προσπάθεια  για την συντήρηση και  την αποκατάσταση των τόσο μεγάλης
σημασίας  για  τον  παγκόσμιο  πολιτισμό μνημείων της.  Επικεφαλής είναι  η
Επιτροπή Συντηρήσεως Μνημείων Ακροπόλεως («ΕΣΜΑ»), οργανικό τμήμα
του  Υπουργείου  Πολιτισμού  και  Αθλητισμού,  με  αρμοδιότητες:  "τον
προγραμματισμό,  την  κατεύθυνση  και  την  εποπτεία"  των  ως  άνω  έργων
(άρθρο 95, του Οργανισμού του ΥΠ.ΠΟ., ΠΔ 941/1977 και ΠΔ 97/1999). Το
έτος 2000,  όπως γνωρίζουμε,   έγινε  ριζική αναμόρφωση του συστήματος,
βάσει  του  οποίου  εκτελούνται  τα  έργα  στην  Ακρόπολη,  με  κύριο
χαρακτηριστικό,  την  αυτονόμησή  τους  και  τη  στελέχωση  των  σχετικών
συνεργείων  με  το  τεχνικό  και  επιστημονικό  δυναμικό  μιας  νέας  Ειδικής
Περιφερειακής  Υπηρεσίας,  του  Υπουργείου  Πολιτισμού,  της  Υπηρεσίας
Συντηρήσεως Μνημείων Ακροπόλεως («ΥΣΜΑ»). 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κα Υπουργός:

1. Υπάρχει οικονομοτεχνική μελέτη, που να αναφέρεται στα ως άνω 
εκτελούμενα έργα και στα κόστη των εν λόγω, ετησίως;
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2. Από ποιους  οικονομικούς πόρους καλύπτονται οι δαπάνες για τα ως άνω 
έργα;

3. Ποιοι ευρωπαϊκοί και άλλοι παγκόσμιας εμβέλειας πολιτισμικοί οργανισμοί 
συμμετέχουν ενδεχόμενα στην κάλυψη του κόστους για τα ως άνω έργα και
με ποιο ύψος κονδυλίων;

4. Υπάρχουν στο Υπουργείο σας οικονομικοί απολογισμοί για τα κόστη των 
ως άνω έργων, καθ’ έτος, από το 1975 έως σήμερα;

Παρακαλώ, να κατατεθούν τα σχετικά έγγραφα, που 
περιέχουν τους ως άνω απολογισμούς 

Ο Ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος




